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Woordje vooraf van de Voorzitter 
 

 
even teruggeblikt op wat  hoogtepunten  van 2012 en vooruitgeblikt op wat voornemens 
voor 2013. 
Een nieuw fenomeen van uw bestuur is “ het trachten te komen tot een lange termijnvisie “ 
met daarin o.a. sterke en zwakke punten van onze vereniging,  wat wij willen hebben in 
een nieuw Boulodrome of willen veranderen als we hier kunnen blijven zitten en nog veel 
meer punten, o ja ook de financiële mogelijkheden brengen wij in kaart. .Een behoorlijke 
klus waarvoor we als voltallig bestuur 1 keer per maand samenkomen.  
Verderop vind er een samenvatting van mijn speech plaats. 
 
Ik ben geëindigd o.a. met het woord  RESPECT. 
Wat er in het afgelopen jaar in de sportwereld aan verliezen zijn geleden is niet te 
bevatten, het trieste “dieptepunt “ was wel het moedwillig doodschoppen van een 
clubgrensrechter bij het amateurvoetbal. Deze man, zijnde echtgenoot en vader van 3 
kinderen was bezig met zijn hobby. 
Ook velen van ons beoefenen het boulen als een hobby en gelukkig blijven wij, tot op 
heden, gevrijwaard van zulke excessen, maar hoe weinig is er nodig om de boel  te laten 
exploderen. 
Ook het woord naar elkaar omzien heb ik genoemd, in de ze snelle digitale wereld kunnen 
we elkaar zomaar een tijdje “ kwijt “zijn, laten we daarvoor waken. 
U zult wel denken; wat een hoogdravend gedoe maar ik wilde dit gevoel met u delen enne 
 Ik ben nog steeds blij dat ik voorzitter van deze warme vereniging mag zijn, het ga u allen 
goed. 

Nieuwsbrief         Nummer 1         Jaargang 2013 

JBC Randenbroek                  21 Januari 2013 
Parelhoenstraat 12   
3815 AG Amersfoort 
Email adres:           elly.dijkman@ziggo.nl 

Ik wens jullie allen namens het 
bestuur een fijn, mooi, gezond en 
gelukkig 2013 toe. 
Velen van jullie heb ik al ontmoet 
maar voor de enkeling die ik nog niet 
heb gezien, bij deze. 
Er zijn mensen die zeggen dat kan tot 
6 jan en dan is het goed maar in 
Frankrijk mag je deze wens 
uitspreken tot 31 januari, dus mijns 
inziens ben ik ruim op tijd. 
Op onze goed bezette receptie heb ik 

mailto:elly.dijkman@ziggo.nl
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Benefiet Toernooi 7 September 2013-01-20 
 
Lieve Mensen 
 
Tijdens de laatste ledenvergadering is besloten een benefiet toernooi te organiseren. 
De daartoe benoemde commissie had al heel snel een bepaald doel voor ogen, n.l. 
 

  De Voedselbank VOEDSEL FOCUS te Amersfoort 
 
Met een organisatie bestaande uit ongeveer 100 vrijwilligers verzorgen zij nu bijna 1000 
mensen , waarvan 600 kinderen tot 18 jaar. Ongeveer 100 kinderen zijn baby, peuter of 
kleuter. 
De organisatie krijgt regelmatig fruit voor deze laatsts groep. 
 
 

  
 

Het benefiet toernooi PEUTERFRUIT vindt plaats op 7 September 2013 
 
Wij zijn heel ver met een grote sponsor die garant staat voor prachtige prijzen.. Noteer 
deze datum alvast in Uw agenda en neen deel aan dit doubletten toernooi. 
 
DE BABY´s , PEUTERS EN KLEUTERS ZIJN U ALVAST DANKBAAR 
 
Jean Swart 
 
 
  

Mededelingen evenementen commissie 
 
WINTER EVENEMENTEN 2012 / 2013 
 
We zijn met z’n allen 2012 alweer ruimschoots gepasseerd, maar dat neemt niet weg dat 
er in de winter van 2012 qua evenementen best het één en ander is gebeurd, waarvan wij 
als Evenementen Commissie graag verslag willen doen! 
 
 

Helaas zijn er ook barre tijden 
dat er geen aanvoer is van vers 
fruit. De coordinator zou dan ook 
graag een potje willen hebben 
om b.v. bananen in te kunnen 
kopen (bv 40ct/kilo) 
Vitamines zijn immers essentieel 
voor deze jongste groep 
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KAARTEN 
 
In Oktober werd de nieuwe kaart competitie voor jokeraars en klaverjassers weer gestart 
en loopt nog tot eind maart van dit jaar. Tot nu toe zijn er 4 kaart avonden gespeeld en zijn 
we dus exact op de helft van de competitie. Dit jaar kenmerkt de kaart competitie zich door  
 

 
Dit wil absoluut niet zeggen dat het daardoor minder gezellig is, in tegendeel de sfeer is 
elke kaartavond weer gezellig en ontspannen, maar het kan nog gezelliger als er qua 
bezetting nog een klaverjas tafel bijgezet kan worden en de jokeraars weer compleet 
zouden zijn, of misschien zelfs een aantal nieuwe spelers zouden mogen verwelkomen. 
Wij kregen de suggestie van één van de kaarters dat er misschien wel mensen zijn die wel 
zouden willen kaarten maar met dit winterse weer s’avonds niet meer over straat willen, 
misschien een goed idee om te kijken of er dan een mogelijkheid is om met elkaar mee te 

rijden, laat het ons weten en wij gaan kijken of we iets kunnen regelen! 
 
 
 
SINTERKLAAS 
 
Sinterklaas had dit jaar 17 kinderen zullen ontmoeten, ware het niet dat 2 kinderen door 
een onverwachte griep aanval het bed moesten houden en deze jaarlijkse happening 
daardoor niet mee konden vieren. Dus werd het Sinterklaas feest met 15 kinderen gevierd 

  
haakte daar regelmatig zeer komisch op in en zo was er vanaf het begin een 
ongedwongen sfeer 
De middag was dan ook weer veel te snel om en moest de Sint weer afscheid nemen, 
echter niet voor hij beloofd had volgend jaar weer terug te komen. 
 
 
 
 

een, in verhouding met andere jaren, relatief lage 
opkomst, was het andere jaren dat er bijna altijd 
met 4 tafels en soms zelfs met 5 tafels werd 
geklaverjast en er altijd met 2 tafels werd gejokerd, 
nu moeten we na 4 avonden helaas concluderen 
dat we nog niet met meer dan 3 tafels hebben 
kunnen klaverjassen en zelfs al met maar 1 tafel 
hebben gejokerd. 

maar was daarom niet minder gezellig. Er werd door de 
kinderen voor de komst van de Sint eerst een speculaaspop 
met allerlei snoepgoed versierd, wat tot hele mooie creaties 
heeft geleid. 
Maar het aller belangrijkste moment blijft toch de 
binnenkomst van de goedheiligman en kon het feest ook pas 
echt beginnen toen hij samen met 2 pieten was gearriveerd. 
Elk kind werd bij de Sint op schoot gevraagd en de voorlees 
piet vertelde aan Sinterklaas wat het kind allemaal had 
gedaan en meegemaakt het afgelopen jaar, de andere piet 
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KERSTBINGO 
 
En dan als laatste evenement van 2012 de Kerstbingo, Diny Straub had weer gezorgd 
voor een fraaie en volle prijzentafel. De hapjes en drankjes werden dit jaar verzorgd door 
Piet Meyer en Gerard Flos en de 2 gastheren deze avond waren als vanouds Arie Buis en 
Joost van der Graaff. Zoals elk jaar werd er ook nu in 12 ronden gestreden om al die 
mooie prijzen, met in elke ronde 2 lijnprijzen en een hoofdprijs, dus was er nogal wat te 
winnen. 

 
 
energie het Diny ieder jaar weer kost om al die mooie prijzen bij elkaar te krijgen dan 
verdient zij ook een volle bak, dit gezegd hebbende rekenen wij volgend jaar gewoon weer 
op uw aller komst! 
 
Rest ons, als Evenementen Commissie, u allemaal een heel voorspoedig maar vooral ook 
gezond 2013 toe te wensen en spreken wij de hoop uit dat wij u dit jaar weer massaal bij 
onze evenementen mogen begroeten 
 
 
 

 
 
 
 
 

De avond vloog voorbij en voor men het 
wist was de geldronde alweer aan de beurt, 
hiervoor werden na de laatste pauze aparte 
Bingo kaartjes verkocht en ook hier werd er 
gespeeld om 2 geld lijnprijzen en 1 geld 
hoofdprijs en zoals altijd kon je tijdens deze 
ronde een speld horen vallen, heel frappant 
was dat er dit jaar 2 geldprijzen bij één 
persoon vielen, wat een mazzelaar, toch!! 
Rest ons ook bij dit evenement nog een 
kleine maar in onze ogen wel belangrijke 
bemerking te maken, omdat onze 
traditionele kerst bingo zich vele jaren heeft 
gekenmerkt door een volle kantine, 
moesten wij helaas ook bij dit evenement 
constateren dat ondanks de gezelligheid 
(want dat was het) de kantine voller had 
kunnen zijn en als u weet hoeveel 
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Gewoon leuk om te weten 

HET MYSTERIE VAN "FANNY" 
 

  

twee gave bolle billen toont. De plaquette wordt de verliezer voorgehouden en deze zal 
zich dan verplicht zien, omringd door de winnaars, een kus te geven op beide fraaie 
rondingen. Meestal wordt daarna inderdaad wel een glaasje gedronken, omdat de gehele 
ambiance daar nu eenmaal om vraagt en wordt er flink wat gelachen. Wanneer het een 
goede speler betreft die het ongeluk heeft Fanny tegen te komen, dan halen de wat 
mindere spelers weer eens opgelucht adem. Hun zelfvertrouwen is weer wat opgekrikt. Al 
ben je nog zo goed, de bal is rond. 

Wie een andere club bezoekt, zomaar of om mee te doen aan een toernooi, zal Fanny 
waarschijnlijk weleens hebben aangetroffen. Als beeldje of als afbeelding, openlijk haar 
billen tonend, dan wel deze pas aan de openbaarheid prijsgevend na het openen van een 
deurtje of iets dergelijks. Zelfs in onze club zul je een Fanny aantreffen 

Maar…… waar komt dit begrip toch eigenlijk vandaan 
 
Er zijn verschillende verhalen die het ontstaan van FANNY vertellen. Hieronder vind je een 
ervan 
 

Iedereen die in Frankrijk de petanque-ballen 
wat serieuzer ter hand neemt, en misschien 
zelfs aan een of meer concoursen meedoet, zal 
vroeg of laat geconfronteerd worden met een 
situatie waarbij de Fransen op zijn minst breed 
glimlachend reageren. Hilariteit alom! Iemand 
verliest met 0-13. De meeste voldoening proeft 
men wanneer dit het geval is bij een geoefende 
en in hoog aanzien staande speler. 'Il a fait 
Fanny' wordt er geroepen. In volslagen 
onschuld vraag je voorzichtig af, wat deze 
uitdrukking dan wel inhoudt. 
Alle pretoogjes om je heen verraden dat de 
voorzichtigheid waarmee je de vraag stelt 
volkomen op z'n plaats is en je de Fransen 
weer eens de mogelijkheid geeft een smeuïg 
verhaal ter sprake te brengen. Wanneer het 
spel gespeeld wordt bij een plaatselijk café of 
een al wat oudere bouleclub, zal ergens een bel 
klinken. In eerste instantie denk je dan dat de 
verliezer een rondje zal moeten geven. 
Maar wie schetst je verbazing wanneer een van 
de spelers naar een schilderij of plaquette loopt 
waarop een wulpse dame is afgebeeld die 
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Wie zijn (petanque) klassieken wil kennen moet o.a. Henk Reesink hebben gelezen. In zijn 
boek: Jeu de boules Geschiedenis Spelregels Tactieken (Houten 1994) staat een 
hoofdstukje over Fanny waarin duidelijk wordt hoe een, aanvankelijk, als troost bedoeld 
gebruik, een min of meer vernederende straf werd. Fanny zou, voor de Eerste 
Wereldoorlog, een lieftallige serveerster zijn geweest in een café in het noorden van 
Frankrijk. Als de petanque-spelers van het dorp, na afloop, hun overwinning kwamen 
vieren of het verdriet om een verloren partij kwamen verdrinken, zou zij de "13-0 
verliezers" altijd hebben getroost door hen een omhelzing toe te staan. Op zekere dag 
maakte ook de burgemeester van het dorp aanspraak op deze troostprijs, maar Fanny had 
blijkbaar wat tegen de man. 

 
van "Fanny" te hebben gestaan, zo zou de, in Frankrijk nog veel gevolgde, traditie zijn 
ontstaan dat een speler die geen enkel punt wist te behalen, door de winnaars naar de 
beeltenis van Fanny worden gevoerd om daar een buiging te maken en haar billen te 
kussen. Bij ons geneert men zich waarschijnlijk, al dan niet terecht, voor het gebruik. Een 
traditie lijkt er daarom hier niet in te zitten 
 
 
 
 

Informatie van de kantine commissie. 
 

Volgens ons is het al enige tijd geleden dat er een stukje van de kantine commissie is 
verschenen. 
Beetje min of meer uit nood geboren is er in oktober 2012 een nieuwe commissie gevormd  
 
Deze is ontstaan doordat er al lange tijd geen duidelijke commissie leden waren en er 
zelfs leden van het bestuur een dubbel functie hadden om het kantine draaiend te houden. 
Iedereen begrijp wel dat dit bijna niet te doen is en er geen goede structuur binnen het 
kantine beleid meer was. 
Dit is overigens niemand kwalijk te nemen. 

Zij omhelsde hem niet, maar toonde hem, 
op een stoel klimmend, haar blote billen. De 
burgemeester liet zich niet kennen, nam de 
uitdaging aan en zoende wat hem werd 
aangeboden. In het zuiden van Frankrijk 
betwist men echter de noordelingen de eer, 
de bakermat van Fanny te zijn. 
Daar hecht men aan de theorie dat tegen 
het eind van de 19de eeuw in Lyon een 
zekere Fanny Dubriand woonde die de 
gewoonte had haar blote achterwerk te laten 
zien, om zo de spelers, die met 0-13 (van 
haar?) hadden verloren hun smadelijke 
nederlaag nog eens goed in te peperen. 
Wie ook de eer mag opeisen aan de wieg 
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Tijdens een bijeenkomst van kantine medewerkers en bestuursleden hebben drie 
personen te weten Peter Straub – Edwin v.d. Ende en Arie Buis  het initiatief genomen om 
zitting te nemen in een nieuw te vormen commissie.  
Dit voorstel werd overigens dankbaar aangenomen door de aanwezige bestuursleden en 
aanwezige barmedewerkers. 
Helaas heeft Peter Straub met ingang van 1 januari zijn functie binnen de commissie om 
privé redenen beëindigd. 

 
Tenslotte hebben we allemaal belang en plezier bij een gezellige en goed draaiende 
kantine. 
Mocht je het idee hebben om eens een keer te helpen bij een bardienst tijdens de 
clubavond of tijdens een toernooi dan ben van harte welkom. 
Ook zal er in de toekomst flyers in de kantine rondgaan voor een helpende hand bij een 
toernooi en je heb daar interesse en tijd voor meldt dit dan. 
Hier voor zullen intekenlijsten in de kantine komen of neem even contact met de 
commissie op. 
Indien er iemand is die zowel positieve als negatieve kritiek heeft gaat dit niet in de kantine 
rond bazuinen maar meldt het aan de commissie leden zodat wij er iets mee kunnen doen. 
Alle suggesties en ideeën zijn welkom en zullen wij zeker overwegen of we er iets mee 
kunnen doen 
 
Binnenkort staat er een grote schoonmaak van de kantine in de planning en hiervoor 

zullen wij als kantine commissie een beroep op de leden doen voor een helpende hand. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Deze plek is inmiddels 
ingenomen door Wim Jonkers. 
Wij hebben als commissie de 
doelstelling om er een gezond en 
vooral een goed draaiende en 
gezellige kantine van te maken. 
Dit kunnen we als commissie niet 
alleen daar hebben we zeker de 
barmedewerkers en alle leden bij 
nodig.  
Er zal een hoop tijd,energie en 
begrip voor nodig zijn om dit 
allemaal weer op het juiste spoor 
te krijgen. Ook de overige leden 
kunnen daar een steentje in 
bijdrage door eens een keer een 
handje te helpen. 
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Barre tijden 
 

Onder deze tittel hoeft U niet te vrezen dat we terugkeren naar de ijstijden. 
De opwarming van de dampkring, in de loop der laatste 20 jaren, met circa 1.5 graden, 
geeft geen aanleiding om op een Elfstedentocht te kunnen rekenen.  De nattigheid geeft 
eerder aanleiding de thermostaat toch nog een stukje hoger te zetten, teneinde het 
klamme gevoel uit het lichaam te verjagen.  Ook op de club zijn we niet van deze 
gevoelens verschoond en zijn blij met een warme stal. De regering zal ons daar spoedig 
een ander prijskaartje voor tonen. Het wordt dus weer een tijd om op de kleintjes te letten. 
Het gebruik van wollen kleding of fleece, zal ons aanbevolen worden om de financiële 
consequenties redelijk te houden. Ook een probaat middel om het warm te krijgen, is het 
nuttigen van warme dranken, of wat alcoholhoudende vloeistof. Dit schijnt vooral te 
werken bij koude tenen. 
Het schenken van Glühwein is dan weer dubbel op en  daarom zal het niet op de barlijst 
voorkomen . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
aan tuin, banen , gebouw en installaties en sanitair. 
Pas als je de hoeveelheid afval ziet die in de container verdwijnt, dan wel ter compostering 
op een ,uit het zicht gebrachte hoop ligt opgetast, krijg je respect voor het verzette werk.   
Het jaar 2012 heeft weer wat frisse kleur gebracht aan muren en houtwerk. Dank je wel 
Peter. 
Op onze lauweren rusten is er echter niet bij. We blijven ons inzetten voor het behoud en 
waar mogelijk verbetering van onze accommodatie. 
 

 

WEDSTRIJDZAKEN 
 

Komende toernooien 
 
Zaterdag 16 februari Wintertoernooi voor doublettes 
Zaterdag 2 maart  Tête à tête toernooi (alleen leden Randenbroek) 
Maandag 1 april  Paastoernooi (doublettes, alleen leden Randenbroek) 
Donderdag 9 mei  Man/vrouw toernooi (doublettes) 
Zaterdag 1 juni  Stangenbergertoernooi (doublettes, alleen leden Randenbroek) 
Zaterdag 6 juli  Sextetten toernooi 
Woensdag 24 juli  Midzomertoernooi I (doublettes) 
Woensdag 21 augustus Midzomertoernooi II (doublettes) 
 
Voor deze toernooien geldt: melden om 10.00 uur, de eerste partij begint om 10.30. 

Vanuit de verhoogde baromzet, zullen dan de 
stookkosten gecompenseerd worden. 
De kwalitatieve verhoging van de bar is  een fraai 
stukje huisvlijt, dat door enkele leden met 
enthousiasme en vakwerk ten uitvoer wordt 
gebracht. Arie , Jos en Gerard zijn de noeste 
werkers die ons dit genoegen  brengen. 
Minder in het oog springend zijn de klusjes die 
iedere woensdagmorgen worden verricht door de  
groep die zich geroepen voelt tot het onderhoud 
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Inschrijven voor deze toernooien kan tot uiterlijk drie dagen voor de datum van het 
toernooi, op de inschrijflijst in de kantine, of via onze website (www.randenbroek.com: klik 
op “Inschrijven voor toernooi” en volg de aanwijzingen). 
 
Een bijzonder toernooi (ze zijn natuurlijk allemaal bijzonder, maar dit is meer bijzonder dan 
de andere....) vindt plaats in september: 
Zaterdag 7 september: Benefiettoernooi (doublettes) 

  
 
Tot slot staat er voor dit zomerseizoen nog een clubontmoeting met Celeritas uit Alkmaar 
op het programma. Na de zeer prettige versie in Alkmaar, zijn wij weer aan de beurt om dit 
te organiseren. Het is nog niet bekend wanneer dit precies gaat plaatsvinden. Meer 
informatie in een volgende nieuwsbrief. 
 
 

Nationale kampioenschappen 
 
In het zomerseizoen van 2013 zijn er weer een aantal nationale kampioenschappen, die 
openstaan voor alle spelers met een wedstrijdlicentie. De spelers in een team hoeven niet 
lid te zijn van dezelfde vereniging. Inschrijving voor deze kampioenschappen gebeurt via 
de vereniging van de teamcaptain. 
 
Dit zijn de kampioenschappen waar het om gaat: 
 
NK Precisie schieten: 20 april 2013, Nieuwegein 
NK Vrouwen (triplettes): 18 mei 2013, Hoorn 
NK Jeugd (triplettes): 18 mei 2013, Hoorn 
NK Veteranen (triplettes): 18 mei 2013, Hoorn 
NK Tête à Tête: 2 juni 2013, Delft 
NK tripletten: 23 juni 2013, Vlaardingen 
NK Mix (doublettes): 7 juli 2013, Breda 
NK doubletten: 15 september 2013, Best 
 
Leden van JBC Randenbroek die aan een van deze kampioenschappen willen meedoen, 
kunnen zich tot uiterlijk twee weken voor de betreffende speeldatum melden bij onze 
wedstrijdcommissie (wedstrijdzaken@randenbroek.com). 
 

De opbrengst van dit toernooi is 
geheel bestemd voor de 
voedselbank Amersfoort. Dat 
geldt voor het - iets verhoogde - 
inschrijfgeld, maar bijvoorbeeld 
ook voor de kantine-inkomsten. 
Verder zullen verschillende 
activiteiten plaatsvinden 
(waaronder een loterij) om extra 
geld in te zamelen.  
Voor de te winnen (en te 
verloten) prijzen worden er 
momenteel gesprekken gevoerd 
met mogelijke sponsors. 
 

http://www.randenbroek.com/
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Overigens is het ook leuk (en misschien wel leerzaam!) om als toeschouwer een 
kampioenschap bij te wonen. 
 

 
Uit het informatiebulletin van afdeling 6: 
 
“Contact alleen via verenigingsbesturen 
Steeds vaker komt het voor dat individuele leden van verenigingen rechtstreeks met de 
afdeling/het afdelingsbestuur in contact treden en daarbij een officieel standpunt of een 
actie van de afdeling/het afdelingsbestuur vragen. Het afdelingsbestuur zal op die 
contacten niet ingaan; contacten met de afdeling/het afdelingsbestuur dienen te 
geschieden door of via een verenigingsbestuur dan wel het wedstrijdsecretariaat.” 
 
 
 
Uit het informatiebulletin van de NJBB: 
 

 

 
 
Rolstoeltoegankelijkheid accommodatie 
 
De accommodatie is rolstoeltoegankelijk als voldaan wordt aan de volgende voorwaarden: 

● De ingang van de accommodatie dient bereikbaar te zijn voor rolstoelgebruikers 
● Er dient een speelterrein bereikbaar te zijn voor rolstoelgebruikers 
● De kantine (indien aanwezig) dient bereikbaar te zijn voor rolstoelgebruikers 
● De accommodatie dient te beschikken over een speciaal voor rolstoelgebruikers 

ingerichte 
● toiletvoorziening (het “invalidentoilet”). 

 
Nadrukkelijk wordt gesteld dat de hierboven genoemde criteria van bereikbaarheid gelden 
voor een rolstoelgebruiker zonder hulp van een begeleider! 
Uiteraard kan een rolstoelgebruiker zich laten bijstaan door een begeleider, maar de 
bereikbaarheid van de genoemde voorzieningen mag daar niet van afhangen. 
 
De NJBB stelt als extra voorwaarde voor deelneming aan een toernooi dat een 
rolstoelgebruiker zich laat bijstaan door een eigen begeleider die de rolstoelgebruiker het 

“Rolstoelgebruik 
 
Er is al geruime tijd behoefte aan meer 
duidelijkheid over rolstoelgebruik bij het spelen 
van petanque. Het onderstaande beleid is de 
uitkomst van overleg tussen toernooicommissie 
en reglementencommissie. Bij dit beleid staat 
veiligheid onder alle omstandigheden voor de 
mindervalide petanque beoefenaar centraal, 
wordt in hoge mate zorgvuldigheid betracht door 
en daarmee aansprakelijkheid van de 
organiserende vereniging beperkt. 
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hele toernooi terzijde staat. Dit mag een medespeler zijn; in geen geval kunnen 
medespelers worden verplicht de rolstoelgebruiker te assisteren. 
Bij calamiteiten dient deze begeleider de rolstoelgebruiker te helpen bij het verlaten van de 
accommodatie. 
 
De voor een rolstoelgebruiker beschikbare baan dient zich zo dicht mogelijk bij de 
vluchtweg te bevinden en dient gedurende het toernooi voor de rolstoelgebruiker c.q. de 
equipe waaraan deze deelneemt te allen tijde beschikbaar te zijn. 
 
Bovenstaande kan betekenen dat zowel de binnen- als de buitenaccommodatie voldoet of 
alleen de binnen- of buitenlocatie. Ook kan het zijn dat de accommodatie in z'n geheel niet 
voldoet. 
 
Rolstoeltoegankelijkheid toernooien 
 

 
rolstoelgebruikers toegankelijk moet zijn dan zal de organisator met de toewijzing van dit 
evenement daarmee rekening moeten houden. 
Het aanvraagformulier toernooien is daartoe uitgebreid met de vraag of de accommodatie 
tijdens het aangevraagde toernooi rolstoeltoegankelijk is. 
In de toernooikalender wordt het al dan niet rolstoeltoegankelijk zijn van een toernooi 
vermeld. 
 
Als een rolstoelgebruiker zich inschrijft voor een toernooi dat is aangemerkt als niet- 
rolstoeltoegankelijk is de organisatie niet gehouden om de betrokken rolstoelgebruiker toe 
te laten.”  
 
 

Hieronder een korte inhoud van de toespraak van de 
voorzitter 

 
Namens het bestuur werd iedereen van harte welkom geheten met de wensen voor een 
gezond,gelukkig en liefdevol 2013 met veel bouleplezier. 
 
EVENEMENTEN: 
Zoals gebruikelijk werd er terug gekeken op het jaar 2012, waarin de laatste evenementen 
zoals het kersttoernooi, kerstbingo, sinterklaas en de kaartavonden nog vers in het 
geheugen liggen en typische warme Randenbroek evenementen zijn. 
 

Voorwaarde voor deelname is dat de accommodatie 
rolstoeltoegankelijk is. 
Als een rolstoelgebruiker zich inschrijft voor een toernooi, 
ongeacht de toernooicategorie, is de organisator 
verantwoordelijk of deze speler tot het toernooi kan 
worden toegelaten. Bij de aanmelding dient gemeld te 
worden dat het een inschrijving betreft met een 
rolstoelgebruiker. 
Als de organisator, ongeacht de toernooicategorie, de 
voorwaarde verbindt dat dit evenement ook voor 
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Een evenement van iets langer geleden was het Stangenbergertoernooi, dat werd 
afgesloten met een door een  
zgn. MASTERCHEF georganiseerde BBQ. 
 
TOERNOOIEN: 
Diverse toernooien zijn in 2012 door Randenbroek georganiseerd met wisselende 
deelnames. 
Soms moest een toernooi worden geannuleerd i.v.m. te weinig aanmeldingen 
Ondanks deze kleine tegenslagen gaan we gewoon door met het organiseren van 
toernooien. 
 
ONDERHOUD: 
De binnenkant van ons Boulodrome is van een nieuw kleurtje voorzien en liggen er 
plannen voor 
renovatie / herbouw / verbouw en ombouw van de bar, hier zal eind januari een begin mee 
worden gemaakt. 
Ook hebben verschillende ploegen het Boulodrome schoongehouden. 
 
EEN WOORD VAN DANK AAN AL DEZE VRIJWILLIGERS IS DAN OOK OP ZIJN 
PLAATS. 
 
Voor al onze vrijwilligers is er een avond georganiseerd op 26 januari. 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


